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OBČINA ŠENČUR     

Kranjska 11, 4208   

Šenčur   

tel. 04 – 2519-100   

e-mail:obcina@sencur.si    

url:www.sencur.si            tč.2        

  

    

Številka: 032-00024-2018/017    

Datum: 5.1.2021       

     

     

Z A P I S N I K     

     

     

17. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, 23.12.2020, preko 

videokonference – aplikacija Microsoft Teams, s pričetkom ob 16.00 uri.     

     

PRISOTNI: Slavka Weisseisen, Simon Kuhar, Vanja Umnik, Valerij Grašič, Tadej Belehar, Franci 

Podjed, David Štrajhar, Živa Mali, Petar Potkonjak, Aleš Perič Močnik, Domen Kern, Andreja 

Pintar, Nuša Bašelj Jagodic, Urška Blumauer, Marjan Kristanc, Matej Knific  in Sebastian Mohar 

        

OPRAVIČENO ODSOTNI: nihče 

    

OSTALI PRISOTNI: župan Ciril Kozjek, tajnik občine Marija Cankar, direktorica občine mag. 

Vesna Bolka, poslovna sekretarka Damjana Kastelic, strokovni sodelavci Občine: Aleš Puhar, 

Staša Polajnar, Anže Kavčič in Marija Trelc, predsednik  NO - Jože Gašperlin, članica NO – 

Barbara Galičič Drakslar, predsednik Komisije za šport-Janez Zupančič, Slavi Bučan - R Kranj in 

Danica Zavrl Žlebir – Gorenjski glas 
           

DNEVNI RED:    

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 16. redne seje občinskega sveta  
3. Predlog Sklepa o predlogu kandidatov za sodnike porotnike na Okrožnem sodišču v 

Kranju 
4. Predlog Odloka o priznanjih Občine Šenčur – druga obravnava  
5. Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva v 

Občini Šenčur - predlog 
6. Sklep o višini denarne pomoči za novorojence 
7. Predlog Sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 

zemljišča v Občini Šenčur za leto 2021 
8. Predlog Odredbe o povprečni gradbeni ceni koristne stanovanjske površine v Občini 

Šenčur za leto 2021 
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9. Letni program športa v občini Šenčur za leto 2021 - predlog  
10. Predlog sklepa o odpisu dolga  
11. Razvojni svet gorenjske regije  

a) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta 
gorenjske regije (predlog – skrajšani postopek) 

b) Skupna lista kandidatov za Razvojni svet gorenjske regije 2021-2027 – potrditev 
skupne liste  

12. Končno poročilo o opravljenem nadzoru »Finančna zavarovanja pri javnih naročilih v 
obdobju 2017 - 2019«   

13. Informacija o tekočih aktivnostih v občini  
14. Pobude in vprašanja 
15. Razno 
 
 

 

Ad.1    
     

Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 
ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih vseh 17 svetnikov) pričel z delom.     

     
Župan je predlagal, da svetniki potrdijo predloženi dnevni red. Na vprašanje g. Kuharja glede 
poročanja o delu komisij in odborov, delujočih pri občinskem svetu je g. Perič Močnik 
predlagal, da se poročila  oddajo pisno in se jih nato obravnava na naslednji seji v mesecu 
januarju 2021.  
Svetniki so s predlaganim soglašali, zato je župan v potrditev predlagal naslednji  

     
SKLEP:      

     
Potrdi se predlagani dnevni red 17. redne seje občinskega sveta Občine Šenčur. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.      
     

     
Ad.2 

      
Na priloženi zapisnik 16. redne seje ni bilo danih pripomb, zato je župan predlagal, da svetniki 
sprejmejo naslednji  
 

SKLEP: 
 

Potrdi se zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur.  

 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
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Ad.3 
 

Predlog Sklepa o predlogu kandidatov za sodnike porotnike na Okrožnem sodišču v Kranju je 
obrazložil predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ( v nadaljevanju 
KMVI) g. Simon Kuhar.  

Pojasnil je, da je glede na število prebivalcev Občine Šenčur potrebno predlagati 4 kandidate 
za sodnike porotnike, od tega 2 za mladoletniške prestopke. 

Povedal je, da smo na podlagi poziva Okrožnega sodišča v Kranju z dne  8.10.2020 št. 
Su 652/2020 na spletni strani Občine Šenčur dne  12.11.2020 št. 032-026-2018-32 
objavili poziv članom občinskega sveta Občine Šenčur in zainteresirani javnosti, da 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja razpisuje zbiranje predlogov 
kandidatov imenovanje sodnikov porotnikov Okrožno sodišče v Kranju. 

V predpisanem roku je na občinsko upravo prispelo 7 predlogov. Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja je na osnovi prispelih predlogov in kompetenc predlaganih 
kandidatov odločila, da Občinskemu svetu Občine Šenčur za kandidata sodnika porotnika 
predlaga: 

1. Majo Bohinjc, Srednja vas 10, 4208 Šenčur 
2. Ano Lasič, Visoko 166, 4212 Visoko 
3. Matejo Jeraj, Visoko 130B, 4212 Visoko — za mladoletne 
4. Jožeta Perčiča, Prebačevo 20, 4000 Kranj — za mladoletne 

Občinskemu svetu Občine Šenčur predlagamo, da sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Za kandidata za sodnika porotnika se predlagata: 

− ga. Maja Bohinjc, roj. 13. 12. 1985 v Kranju, pravnica, stanujoča Srednja vas 10, 4208 
Šenčur, 

− ga. Ana Lasič, roj. 24. 5. 1986 v Ljubljani, zdravnica, stanujoča Visoko 166, 4212 
Visoko. 

Za kandidata za sodnika porotnika v senatu za prestopke mladoletnikov se predlagata: 
− ga. Mateja Jeraj, roj. 7. 6. 1975 v Kranju, profesorica razrednega pouka, stanujoča 

Visoko 130 B, 4212 Visoko in 
− g. Jože Perčič, roj. 14. 3. 1968 v Kranju, tapetniški delovodja, stanujoč Prebačevo 20, 

4000 Kranj. 
−  

Besedilo predlogov je dal župan v razpravo, kjer so razpravljali svetniki g. Knific, g. Potkonjak, 
g. Grašič in g. Perič Močnik, nato pa v potrditev predlagal naslednji 
 
 SKLEP: 

Za kandidata za sodnika porotnika se predlagata: 
− ga. Maja Bohinjc, roj. 13. 12. 1985 v Kranju, pravnica, stanujoča Srednja vas 10, 

4208 Šenčur, 
− ga. Ana Lasič, roj. 24. 5. 1986 v Ljubljani, zdravnica, stanujoča Visoko 166, 4212 

Visoko. 
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Za kandidata za sodnika porotnika v senatu za prestopke mladoletnikov se predlagata: 
− ga. Mateja Jeraj, roj. 7. 6. 1975 v Kranju, profesorica razrednega pouka, stanujoča 

Visoko 130 B, 4212 Visoko in 
− g. Jože Perčič, roj. 14. 3. 1968 v Kranju, tapetniški delovodja, stanujoč Prebačevo 

20, 4000 Kranj. 
 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  
 
 

Ad.4 
 

Predlog Odloka o priznanjih Občine Šenčur – druga obravnava je obrazložila predsednica 
Komisije za priznanja, ga. Vanja Umnik. Povedala, da bodo s sprejemom novega Odloka o 
priznanjih bolj jasno in natančno opredeljena priznanja, ki jih podeljuje Občine Šenčur ob 
občinskem prazniku oziroma župan ob različnih dogodkih.  
Pojasnila je, da je Občinski svet Občine Šenčur na svoji 11. redni seji dne 20.12.2019 
obravnaval osnutek Odloka o priznanjih Občine Šenčur (v nadaljevanju: odlok ). Na 12. seji dne 
5.2.2020 pa je bil predlog odloka umaknjen z dnevnega reda in sprejeta je bila odločitev, da se 
priznanja v letu 2020 podeljujejo po trenutno veljavnem odloku. Komisija za podeljevanje 
občinskih priznanj je v predlog odloka vključila nekatere spremembe glede na sprejeti osnutek in 
sicer je bil v II. poglavju Priznanja Občine Šenčur dodan podroben opis zlate, srebrne, bronaste 
plakete in Jurijevega priznanja ter manjši popravki odloka, ki ne posegajo bistveno v njegovo 
vsebino. Upoštevane so bile tudi pripombe Statutarno pravne komisije.  

 
Besedilo predloga Odloka o priznanjih je dal župan v razpravo, v kateri so sodelovali svetniki g. 
Kuhar, ga. Blumauer in g. Mohar, nato pa predlagal, da svetniki sprejmejo naslednji 
 
SKLEP: 
 
Sprejme se Odlok o priznanjih Občine Šenčur — predlog. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 

Ad.5 
 

Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva v občini Šenčur -predlog 
je obrazložila direktorica občine, mag. Vesna Bolka in povedala, da je  sprejem odloka sprejem 
koncesijskega akta in je podlaga za javni razpis za podelitev koncesije. 
Pojasnila je, da Zakon o financiranju vzgoje in izobraževanja (ZOFVI) v 73. in 74. členu določa, 
da se za opravljanje javne službe na področju vzgoje in izobraževanja lahko podeli koncesija 
zasebnemu vrtcu in tudi zasebniku, če izpolnjuje pogoje za izvajanje javno veljavnih programov. 
Koncesija se dodeli z odločbo lokalne skupnosti na podlagi javnega razpisa, ki se objavi v 
Uradnem listu RS. Nadalje ZOFVI določa vsebino koncesijske pogodbe, rok za odpoved 
koncesije in primere, v katerih je potrebno odvzeti koncesijo. 
Zakonska določila so povzeta tudi v predlaganem Odloku o podelitvi koncesije za izvajanje programa 
predšolske vzgoje in varstva v Občini Šenčur (v nadaljevanju: Odlok). Odlok določa predmet, pogoje, 
kriterije, postopek podeljevanja koncesije, sklenitev koncesijske pogodbe in njeno izvajanje ter 
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prenehanje koncesije na področju javne službe predšolske vzgoje in varstva. Koncesija se podeli 
na podlagi javnega razpisa, ki se objavi v Uradnem listu RS in na spletni strani občine. 
Pregled in presojo prispelih ponudb vodi strokovna komisija, ki jo imenuje župan kot 
predstavnik koncedenta. Komisija oceni vse prispele ponudbe ter predlaga koncedentu 
ponudnika, za katerega meni, da najbolj ustreza postavljenim merilom. Po končanem 
postopku na predlog komisije občinska uprava izda odločbo o izbiri koncesionarja. Po 
pravnomočnosti odločbe koncedent in izbrani koncesionar skleneta koncesijsko pogodbo. 
Koncesijska pogodba se sklene za dobo največ 5 let, če so izkazane potrebe, se koncesijska 
pogodba lahko podaljša. Upoštevane so bile tudi pripombe Statutarno pravne komisije.  
 
Predlagano besedilo odloka je dal župan v razpravo. V obsežnejši razpravi so sodelovali 
svetniki g. Kuhar, g. Štrajhar, g. Grašič, g. Kristanc, g. Knific , g. Potkonjak in g. Belehar. 
G. Kuhar je tudi predlagal umik zadnjega stavka v 13. členu odloka.  
 
Po končani razpravi je župan v potrditev predlagal sledeč  
 
SKLEP: 

Sprejme se Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva v 

Občini Šenčur — predlog, s tem, da se umika zadnji stavek v 13. členu. 

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  

 

Ad.6 

 

Sklep o višini denarne pomoči za novorojence je obrazložila direktorica občine, ga. Vesna 

Bolka. Povedala je, da sprejem sklepa pomeni zvišanje enkratne pomoči za novorojence rojene 

od 1.1.2021 dalje z obstoječih 200 EUR na 250 EUR. 
V skladu s sprejetim Pravilnikom o denarni pomoči za novorojence (Uradni vestnik Gorenjske 
št.: 9/2009) (v nadaljevanju pravilnik) občina Šenčur novorojenčkom, ki imajo skupaj z enim od 
staršev stalno prebivališče na območju občine Šenčur, dodeljuje denarno pomoč. Po 
veljavnem pravilniku denarna pomoč za novorojence znaša  200 EUR. 3. člen pravilnika 
določa, da o spremembi višine denarne pomoči odloča Občinski svet Občine Šenčur s sklepom. 
Predlagamo novo višino denarne pomoči za novorojence, na podlagi katere bi otrokom, 
rojenim od 1.1.2021 dalje, izplačali 250 EUR enkratne denarne pomoči. 
  
O predlaganem sklepu sta razpravljala svetnika g.Kristanc in g. Grašič. 
 
Občinskemu svetu Občine Šenčur je župan predlaga, da sprejme naslednji 
 

SKLEP: 
 
Sprejme se Sklep o višini denarne pomoči za novorojence. 

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  
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Ad.7 

Obrazložitev sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 

za leto 2021 v Občini Šenčur - predlog je podal strokovni sodelavec Občine, g. Kavčič.  
Povedal je, da se v skladu z 20. členom Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 
v Občini Šenčur vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča določi 
s sklepom Občinskega sveta Občine Šenčur na predlog župana. 
Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v občini Šenčur za leto 
2020 je znašala: 

− 0,00278156 EUR za zazidana stavbna zemljišča in 
− 0,01121165 EUR za nezazidana stavbna zemljišča. 

Vrednost točke se je povečala v odmernem letu leto 2020 in sicer smo uskladili vrednost točke 
z višino inflacije za leti 2018 in 2019. Za leto 2021, predvsem zaradi vpliva epidemije 
predlagamo, da vrednost točke ostane nespremenjena. 
Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v občini Šenčur za leto 
2021 bi tako znašala: 

− 0,00278156 EUR za zazidana stavbna zemljišča in 
− 0,01121165 EUR za nezazidana stavbna zemljišča. 

 

V razpravi je bilo svetniku g. Štrajharju odgovorjeno na postavljeno vprašanje, nato je župan 
svetnikom predlagal, da sprejmejo naslednji 

 

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v 

Občini Šenčur za leto 2021 — predlog. 

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 

Ad.8 

 
Predlog Odredbe o povprečni gradbeni ceni koristne stanovanjske površine v občini Šenčur za 
leto 2021 je svetnikom obrazložil strokovni sodelavec Občine g. Puhar. Pojasnil je, da je 
sprejem odredbe osnova za izračun davka na premoženje finančne uprave Kranj in izdelavo 
elaboratov cenilcev in izvedencev.  
Povedal je, da se iz določil 8. točke Koeficienta rasti cen v RS, september 2020 (Uradni list RS, 
št. 157/2020), ki določa, da je koeficient rasti cen življenjskih potrebščin september 2020 v 
primerjavi z istim mesecem prejšnjega leta - 0,003, občinskemu svetu predlaga sklep, da se 
vrednost gradbene cene stanovanjskih hiš, stanovanj in drugih nepremičnin v občini Šenčur za 
leto 2021, ne zniža, ampak je vrednost enaka vrednosti iz leta 2020. 
Povprečna gradbena cena za m2 koristne stanovanjske površine v občini Šenčur za Ill. stopnjo 
opremljenosti brez stroškov komunalnega urejanja in brez cene stavbnega zemljišča znaša 
927,10 EUR/m2. 
Vrednost gradbene cene stanovanjskih hiš, stanovanj in drugih nepremičnin v občini Šenčur 
potrebujejo: 
1. Finančna uprava Kranj kot osnovo za izračun davka na premoženje in 
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2. Cenilci in izvedenci pri izdelavi cenilnih elaboratov za objekte in zemljišča na območju 
Občine Šenčur. 
 

Svetniki o predlagani vsebini odredbe niso razpravljali, zato je župan predlagal, da sprejmejo 
naslednji 
 
SKLEP: 
 
Sprejme se predlog Odredbe o povprečni gradbeni ceni koristne stanovanjske površine v 
Občini Šenčur za leto 2021. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  
 
 

Ad.9 
 
 

Predlog Letnega programa športa v Občini Šenčur za leto 2021 je svetnikom obrazložil 
predsednik Komisije za šport, g. Janez Zupančič.   
Povedal je, da se z Letnim programom športa določijo vsebine ter razvojne in strokovne naloge, 
ki se financirajo iz občinskih sredstev ter obseg, vrsta dejavnsoti in potrebna sredstva za 
njihovo izvedbo. Prednost pri sofinanciranju imajo prednostne športne panoge na podlagi 
kazalcev razširjenosti in uspešnosti ter pomena za lokalno Skupnost.  

Obrazložil je da smo v proračunu za leto 2021 sredstva za šport načrtovali v višini 150.000 
EUR in sicer: 

o za točke od 1.1. — 1.8. - Športna vzgoja otrok, mladine in študentov, 
kakovostni in vrhunski šport, šolska športna tekmovanja se nameni 115.875 
EUR; 

o za točko 2. Programi športne rekreacije, športa starejših in športa 
invalidov je namenjenih 9.375 EUR; 

o za točko 3. Sofinanciranje razvojnih dejavnosti v športu je namenjenih 5.775 
EUR; 

o za točko 4. Večje športne prireditve višina sredstev znaša 12.900 EUR; 
o za točko 5. Športni objekti pa je namenjenih 6.075 EUR. 

 

V krajši razpravi o letnem programu športa so sodelovali svetniki g. Potkonjak, g. Grašič in g. 
Knific.  
 
Po končani razpravi je župan občinskemu svetu predlagal, da sprejme naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Letni program športa v Občini Šenčur za leto 2021. 

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  
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Ad.10 

 
Predlog sklepa o odpisu neizterljivih terjatev je obrazložila strokovna sodelavka Občine,  ga. 
Marija Trelc.  
Pojasnila je, da župan lahko na podlagi 10. člena Odloka o proračunu Občine Šenčur za leto 
2020 in 77. člena ZJF, odpiše ali delno odpiše plačilo dolga največ do skupne višine 5.000,00 
EUR vseh dolgov v posameznem letu, če bi bili stroški postopka izterjave v nesorazmerju z 
višino terjatve ali če se zaradi unovčljivosti premoženja dolžnika ugotovi, da terjatve ni mogoče 
izterjati. 

Občina je 17.11.2016 izdala Odločbo o poračunu komunalnega prispevka za območje OLN 
Šenčur-jug OPC P2B zavezancu Kimovec d.o.o., Poslovna cona A 26, Šenčur, v višini 11.061,27 
EUR. Podjetje se je na odločbo pritožilo, pritožba je bila zavrnjena, nato pa dolg kljub opominu 
komunalni prispevek ni bil plačan. Zato je občina preko portala e-CURS 22.05.2017 vložila 
predlog za izvršbo. Po vložitvi predloga za izvršbo je prišlo pri dolžniku do statusnih sprememb 
— prenosa poslovnega deleža na EURO CONSULTING svetovanje d.o.o., z lastništvom v Severni 
Makedoniji. Na podlagi pravnomočnega sklepa o obstoju izbrisnega razloga Okrožnega sodišča 
v Kranju, opr. št. Srg 2019/27553 z dne 03.07.2019 je bil subjekt EURO CONSULTING svetovanje 
d.o.o. izbrisan iz sodnega registra, na tej podlagi pa je CURS ustavil postopek izvršbe. Terjatve 
tako ne moremo izterjati. Glede na to, da podjetje ne obstaja več, tudi terjatev ne obstaja več. 

V krajši razpravi o odpisu terjatev dolžniku Kimovec d.o.o. so sodelovali svetniki g. Potkonjak, 
g. Grašič, g. Štrajhar, g. Kristanc in ga. Pintar, nato je župan predlagal, da občinski svetniki 
sprejmejo naslednji 
 
SKLEP: 
 
Odpišejo se terjatve dolžnika Kimovec, proizvodnji, storitveno, trgovsko in gostinsko 
podjetje d.o.o. Šenčur, Poslovna cona A 26, 4208 Šenčur. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. ZA je glasovalo 16 svetnikov, 1 svetnik je glasoval PROTI. Sklep JE 
BIL SPREJET.  
 
 

Ad.11 
 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta gorenjske regije 
- skrajšani postopek in skupno listo kandidatov za volitve predstavnikov v Razvojni svet gorenjske regije 
2021-2027 je svetnikom obrazložila tajnik občine ga. Marija Cankar.  
Pojasnila je, da bo s sprejetjem sprememb in dopolnitev odloka omogočena izvedba volitev 
predstavnikov v Razvojni svet gorenjske regije v času izrednih razmer, ko seja občinskega sveta 
poteka na daljavo s pomočjo informacijsko — komunikacijske tehnologije in ni možno izvesti 
tajnega glasovanja na seji skladno z določili Poslovnika občinskega sveta Občine Šenčur. 

Na podlagi Zakona o spodbujanju skladnega regionalnega razvoja in Odloka o ustanovitvi 

Razvojnega sveta gorenjske regije, ki so ga sprejele gorenjske občine (Občinski svet Občine 

Šenčur ga je obravnaval in sprejel na 13. redni seji, dne 30. 5. 2012, objavljen pa je bil v 

Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 37/2012 — v nadaljevanju: Odlok), v regiji potekajo 
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aktivnosti za ustanovitev novega Razvojnega sveta gorenjske regije, saj se sedanjemu 

izteka mandat. Na podlagi prispelih kandidatur (18 predstavnikov občin, 18 predstavnikov 

gospodarstva, 9 predstavnikov nevladnih organizacij) so v Regionalni razvojni agenciji 

Gorenjske, BSC d.o.o., Kranj, pripravili skupno listo kandidatov in jo posredovali v 

potrditev občinskim svetom gorenjskih občin 3.12.2020. Volitve članov sveta izvedejo 

občinski sveti skladno z določili odloka v roku  30 dni od prejema kandidatne liste. 

Odlok v 12. členu določa, da člani občinskega sveta o potrditvi skupne liste kandidatov za 
volitve predstavnikov v Razvojni svet gorenjske regije, glasujejo v skladu z določbami 

poslovnika občinskega sveta, ki urejajo tajno glasovanje. 

Glede na to, da v času izrednih razmer, ko seja občinskega sveta poteka na daljavo s pomočjo 

informacijsko — komunikacijske tehnologije in ni možno izvesti tajnega glasovanja na seji 

skladno z določili Poslovnika občinskega sveta Občine Šenčur, predlagamo naslednje 

spremembe in dopolnitve Odloka: 

− doda se nov 12. a člen, ki določa, da se v primerih, ko zaradi izrednih razmer poteka seja 

občinskega sveta na daljavo s pomočjo informacijsko — komunikacijske tehnologije, določbe 

tega odloka, ki določajo tajno glasovanje (z glasovnicami), ne uporabljajo. Občinski svet o 

potrditvi skupne liste kandidatov za Razvojni svet gorenjske regije odloča na seji z javnim 

glasovanjem. 

− spremembe in dopolnitve Odloka se uporabljajo že za potrditev Skupne liste kandidatov za 

Razvojni svet gorenjske regije 2021-2027. 

Upoštevane so bile tudi pripombe Statutarno pravne komisije.  

 

O besedilu sprememb in dopolnitev predlaganega odloka in skupni listi kandidatov so 

razpravljali svetniki g. Kuhar. G. Knific, g. Grašič, ga. Blumauer in g. Mohar.  

 

Posredovana je bila ena pripomba in dva predloga in sicer:  

o g. Kuhar je dal pripombo, da je odlok protiustaven 

o g. Grašič je predlagal sprejem dveh sklepov (sta v gradivu tudi navedena) 

o ga. Blumauer je predlagala sprejem samo prvega sklepa, drugi sklep o skupni listi 

kandidatov naj se potrjuje z glasovanjem po dopisni seji, ko bo Odlok že pričel veljati.  

 

Po končani krajši razpravi je župan v potrditev predlagal samo prvi  

 

SKLEP:  

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta 

gorenjske regije v predloženem besedilu - predlog. 

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET. 

 

 

Župan je povedal, da bodo svetniki o potrditvi Skupne liste kandidatov za Razvojni svet 

gorenjske regije 2021-2027 glasovali naknadno - sklicana bo dopisna seja. 
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Ad.12 

 
Končno poročilo o opravljenem nadzoru »Finančna zavarovanja pri javnih naročilih v obdobju 
2017 - 2019«  je svetnikom predstavila članica NO ga. Barbara Galičič Drakslar.  

Povedala je, da je Nadzorni odbor Občine Šenčur (v nadaljevanju NO) je pri pregledu 

dokumentacije o finančnih zavarovanju pri javnih naročilih v obdobju 2017 — 2019 ugotovil 

manjša neskladna ravnanja glede na veljavno zakonodajo na področju finančnih zavarovanjih pri 

javnih naročilih. 

NO ugotavlja, da je Občina v postopkih finančnih zavarovanj pri javnih naročilih ravnala v 

neskladju z veljavno zakonodajo. NO je ugotovil naslednje nepravilnosti: 

1. Osnova za izračun vrednosti finančnega zavarovanja ni bila določena od pogodbene 

vrednost z DDV, ampak brez DDV. 

2. Instrumenti finančnega zavarovanja nimajo določene vrednosti zavarovanja. 

3. Nepravilno je izkazana skupna vrednost finančnih zavarovanj v poslovnih knjigah. 

4. Ne-popoln zapis v poslovnih knjigah 

V zvezi z ugotovljenimi nepravilnostmi, NO izdaja naslednja: 

PRIPOROČILA IN PREDLOGE: 

Priporočilo št. 1: 
Prejeti instrumenti finančnega zavarovanja morajo imeti zapisno vrednost. 
Priporočilo št. 2: 
Dopolni, popravi se knjigovodske evidence. 
Priporočilo št. 3: 
Pri garancijskih listinah se prouči možnost izbire drugega tipa instrumenta ali se zapiše v  
opombo pri namenu instrumenta, da gre za garancijsko listino. 
 
 

Ad.13 
 

Tekoče aktivnosti v občini je predstavil strokovni sodelavec občine g. Puhar in povedal:  
• Na prejšnji seji smo sprejeli odlok o sanaciji nelegalnih in neskladnih gradenj v občini Šenčur-

enofazno.  S pristojnega ministrstva smo dobili obvestilo, da moramo omenjeni odlok sprejeti 
po dvofaznem postopku in ne po skrajšanem. Objavo odloka smo preklicali in bomo v novem 
letu pričeli s postopkom dvofaznega sprejemanja.  

• Vse investicije letošnjega leta smo pripeljali h koncu, napravili smo prevzemne zapisnike, kjer 
je potrebno smo vložili tudi vloge za izdajo uporabnih dovoljenj.  

• Gradbinci, ki gradijo kanalizacijo v južnem delu občine imajo danes zadnji delovni dan. Z 
gradnjo bodo ponovno pričeli po 11. januarju.    

• Na cesti Žerjavka- Prebačevo smo položili grobi asfalt, prav tako v delu Voklega, gradbišča so 
zavarovana. Nasipali smo tudi dovozne obvozne poti.  

• Celotna občinska uprava dela na rebalansu proračuna, ki bo na dnevnem redu predvidoma na 
januarski seji v letu 2021. 

• V zvezi z namakanjem ARSO še ni dala pozitivnega mnenja, januarja računamo na gradbeno 
dovoljenje, da bomo lahko kandidirali za nepovratna sredstva Gre za 7500 EUR na hektar, vse 
površine je 235 hektarov. 
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V nadaljevanju je župan g. Kozjek še povedal, da smo oddali popolno vlogo za podelitev koncesije 
za dom starejših. Gre za dom s 157 posteljami. Ob tem vodimo tudi postopek za sprejetje OPPN 
(idejna zasnova je bil eden od pogojev, da je bila lahko vložena vloga za podelitev koncesije). Skladno 
z javnim razpisom mora biti dom zgrajen do konca leta 2022, ko začne opravljati svojo dejavnost. 
Zagotovljenega imamo investitorja-izvajalca dejavnosti in potrebna zemljišča za gradnjo.  
 
 

Ad.14 
 

Svetniške pobude in vprašanja: 
➢ Valerij Grašič , svetniška skupina OO NSi Šenčur: 
 

1. Dodatna sredstva za delo gasilskih društev 
Konec septembra je minister za obrambo mag. Matej Tonin (NSi) napovedal povečanje 
sredstev za delovanje gasilskih društev. V novem PKP#7 so predvideno da vsako PGD prve 
stopnje dobi 2.000 € in vsako PGD tretje stopnje 3.500 C. 

To pomeni, da bomo v občini Šenčur dobili dodatnih cca 25.000 € za delovanje društev? Za 
katere namene je predvideno, da se bo to uporabilo? 
 
Župan je odgovoril: 
Sedmi protikoronski zakon zagotavlja nadomestilo izpada sredstev prostovoljnim gasilskim 

društvom za nakup osebne zaščitne opreme, skupne opreme in gasilskih vozil, in sicer: 

• za prostovoljna gasilska društva 1. kategorije 2000 evrov,  

• za prostovoljna gasilska društva 2. kategorije 3000 evrov, 

• za prostovoljna gasilska društva 3. kategorije 3500 evrov, 

• za prostovoljna gasilska društva 4. kategorije 4000 evrov, 

• za prostovoljna gasilska društva 5. kategorije 4500 evrov. 

Prostovoljna gasilska društva s statusom osrednje enote bodo prejela še dodatnih 1000 evrov. 

 

Postopke za izplačilo bo izvedlo Ministrstvo za obrambo, Uprava Republike Slovenije za 

zaščito in reševanje. 

2. Dodatna sredstva s strani Ministrstva za obrambo 
Ministrstvo je obrambo, ki ga vodi mag. Matej Tonin (NSi) je za namene spopada z 
epidemijo občini Šenčur namenilo dodatna sredstva, to je 27.227 C. 

Za katere namene je predvideno, da se bo to uporabilo? Kakšna je specifikacija?  

Župan je odgovoril, da smo omenjena sredstva prejeli za izvajanje nalog, nastalih kot 
posledica epidemije s COVID 19. Sredstva so namenjena stroškom službe zaščite in 
reševanja v času epidemije, kar imamo odprto posebno postavko, kjer je vse knjiženo.    

3. Povečanje sredstev za novorojenčke 
Pod točko 6 bomo obravnavali povečanje sredstev za novorojenčke. Menimo sicer, da je 
povečanje premajhno, in bi morali slediti sklepu države (torej povečanje na  500 €). 

V pripravi proračuna za 2020 in 2021 smo imeli sledečo postavko: 

2001 DOTACIJE NOVOROJENČKI 20.000 £ 
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Koliko sredstev je bilo izplačanih dejansko v letu 2019 in koliko v letu 2020? 
Kakšno je predvideno povečanje za proračun za leto 2021? 

Župan je odgovoril, da smo v letu 2019 izplačali 16.600,00 EUR, v letu 2020 18.200,00 EUR in v 
letu 2021 je predvideno 20.000,00 EUR, s sprejetim rebalansom bomo povečali na 25.000,00 
EUR.  

 
➢ Aleš Perič Močnik, svetniška skupina OO SDS Šenčur - dve pobudi: 
1. Svetniki Občinskega odbora SDS Šenčur dajemo pobudo za poimenovanje nove ulice, 
ki bi »nastala« na območju »OPPN ŠE-32«. Za poimenovanje nove ulice predlagamo 
imenovanje po »prvem predvojnem« županu Šenčurja Antonu Umniku.  

2. Svetniki Občinskega odbora SDS Šenčur dajemo pobudo za oddajo predloga pri 
načrtovanju »štiripasovnice Kranj - Brnik« za umestitev »zelenega pasa« in »drevoreda« 
ob predvideni novi cesti. 

 
Župan g. Kozjek je odgovoril, da imamo za poimenovanje nove ulice na območju OPPN 
ŠE-32 že en predlog in sicer Jurjeva ulica. O imenu se na tekoči seji ne bomo opredeljevali.  
Glede zelenega pasu in drevoreda je odgovoril, da bomo predlog posredovali DRSI, da 
bom zeleni pas umestila ob cesti.  
 
➢ G. Kuhar je postavil tri vprašanja: 

− Koliko predlogov za spremembo namembnosti zemljišč je prispelo na občinsko 
upravo? 

Odgovoril je g. Puhar, ki je povedal, da smo prejeli 107 vlog. Vodja ekipe pri pripravi 
sprememb OPN se je zamenjal. Danes smo prejeli grafiko, s pomočjo katere vidimo 
celotno občino, kje se parcele nahajajo.  

− Kdaj bodo očiščeni jaški proti Luskovcu v Srednji vasi-še vedno zamakajo.  
Odgovoril je g. Puhar, ki je pojasnil, da je v Srednji vasi narejeno odvodnjavanje. 
Pozvali smo izvajalca javnih površin, da zadevo pregleda. Druga varianta je, da javno 
podjetje pride s kamero in posname kanal. Naprošamo g. Kuharja, da na občinsko  
upravo po e-pošti pošlje fotografije jaška.   
− Če se stanovalci odločijo, da se svetilke javne razsvetljave ugasnejo ob 22. ali 23. 

uri ali je to izvedljivo? 
G. Puhar je odgovoril, da je javna razsvetljava namenjena osvetlitvi javnih površin, ki 
morajo biti enakomerno razsvetljene. V naši občini imamo LED razsvetljavo, kar je 
bistveno pocenilo stroške električne energije. Sledimo uredbi o svetlobnem 
onesnaževanju. Luči so večinoma vezane tako, da osvetlitev po 23. uri upade za 50%.  
Osvetlitve ne moremo prepustiti volji ljudi, javno razsvetljavo imamo primerno in na 
visokem nivoju.  

➢ G. Potkonjak je dal dva predloga:  
− Na granitno ploščo na hodniku občine naj se zapišejo tudi prejšnji župani občine. 
Župan je odgovoril, da o napisih razmišljamo, čakamo podatke, kdo vse so bili župani 
v prejšnjih obdobjih. 
− Povišanje sejnine svetnikom za vsaj 100%. 
Župan je odgovoril, da je v tem primeru treba najprej povečati plačo županu, ker je 
osnova za obračun nagrad in sejnin svetnikom, članom NO in članom delovnih teles 
pri občinskem svetu, osnovna plača župana, brez dodatka za delovno dobo .  
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➢ G. Knific je predlagal, da se nasujejo udarne jame ob gozdičku na začetku Voklega.  
G. Puhar je odgovoril, da izvajalec danes, v skladu z dogovorom, bankine nasipa.  

 
Župan g. Kozjek je svetnike seznanil z izstopom Občine Šenčur iz Konzorcija CERO-
Gorenjska. Občina Šenčur nima neporavnanih finančnih obveznosti ali odprtih pogodb, ki bi 
se nanašale na projekt CERO. 
Za leto 2020 je na podkontu 432000 Investicijski transferi občinam zagotovljenih 40.000 EUR. 

Občini Šenčur po izstopu iz Konzorcija CERO pripada vračilo vplačanih sredstev v višini 

1.829,90 EUR (razvidno iz spodnje tabele), skladno z njenim deležem ustreznega dela pravic 

– t.i. poslovnim deležem, določenim s Poslovnikom poslovnega odbora. 

 

Delež po posameznih članicah:        
     

zap.št. Občina 

Število 

glasov  delež  sklad CERO 

12 Šenčur 7.760 

       

0,0458      1.829,90  

 
Župan je svetnike seznanil tudi o odhodu zdajšnjega tajnika občinske uprave ge. Marije 
Cankar v pokoj in imenovanju nove direktorice občinske uprave mag. Vesne Bolka, že zdaj 
zaposlene na občinski uprave občine Šenčur. Ge. Cankarjevi se je zahvalil za tvorno in 
konstruktivno sodelovanje in ji zaželel vse dobro v »novi službi« ter da uživa zlato jesen.  
 
Svetnikom je zaželel lepe božične in novoletne praznike, se zahvalil za dobro sodelovanje 
v preteklem letu in sejo zaključil ob 19.45 uri.  
 
 
 

Zapisala: 
Damjana Kastelic  

 
 
                                                                Župan:      

                                                                        Ciril Kozjek       


